



EVENT

**Art Saint-Germain-des-Prés,
neighborhood treasures**

This two-week event provides some 50 gallery owners and art dealers in Saint-Germain-des-Prés with the chance to put their prize pieces in the spotlight. To embark on this unique art tour through some of the capital's most beautiful art-filled streets – rue de Seine, rue des Beaux-Arts, rue Bonaparte and rue Visconti – simply follow the easy-to-spot posters. Not only can galleries reach beyond their regular clientele to a wider audience, it's also a great way to discover modern and contemporary artworks and artefacts from the fields of archaeology, tribal art, decorative art and design. Participating galleries include Christian Deydier, Applicat-Prazan, Yves Gastou, Claude Bernard, Patrice Trigano, Lefor Openo, Lara Vincy, Les Yeux Fertiles and Le Minotaure.

May 18 to June 3. Art Saint-Germain-des-Prés.
Open until 9pm the 18th.
Galleries will be open Sunday 21st from 2pm to 7pm.
www.artsaintgermaindespres.com



Mask. Lega People.
19th Century
Democratic Republic
of Congo.

© GALLERY BERNARD DUJON



Lapins en terre cuite. Chine, dynastie des Han. Galerie Christian Deydier.

ÉVÈNEMENT ///

ART SAINT-GERMAIN-DES-PRÉS, QUAND UN QUARTIER DEVIENT UNE ÎLE AUX TRÉSORS

Cinquante galeristes et marchands du quartier Saint-Germain-des-Prés mettent en valeur leurs pièces maîtresses durant une quinzaine de jours. Ces adresses forment un parcours balisé par de petites affiches bien visibles à travers de superbes rues qui regorgent de richesses : rues de Seine, des Beaux-Arts, Bonaparte, Visconti... Bien connues de leur clientèle habituelle, elles s'ouvrent ainsi à un plus large public qui découvre, à cette occasion, des œuvres d'art moderne et contemporain, des objets appartenant aux domaines de l'archéologie, de l'art tribal, des arts décoratifs et du design. Rendez-vous donc chez Christian Deydier, Applicat-Prazan, Yves Gastou, Claude Bernard, Patrice Trigano, Lefor Openo, Lara Vincy, Les Yeux Fertiles, Le Minotaure...

■ 18 MAI AU 3 JUIN. ART SAINT-GERMAIN-DES-PRÉS. NOCTURNE LE 18 JUSQU'À 21 H.
OUVERTURE EXCEPTIONNELLE DES GALERIES LE DIMANCHE 21 MAI DE 14 H À 19 H. www.artsaintgermaindespres.com